
ZÁPIS 

 III. ZASEDÁNÍ PŘEDSTAVENSTVA ČKA 2022 

DNE 1. 3. 2022 V PRAZE 

 ČAS  OD 10:00 DO 15:30 HOD. 

 

Přítomni: J. Hainc (od 11:30 hod.), D. Hlouch (Zoom od 10:20 do 10:50 hod., následně 

osobně), P. Hoffman (od 10:30 hod.), J. Kasl, P. Lešek, P. Martinek (Zoom), O. Remeš, 

O. Rys, K. Salzmann (do 12:00 hod.), Z. Trefil, H. Zachová, S. Žerava  

Omluveni: - 

Kancelář: M. Kopeček, D. Mošnerová, D. Rybková, T. Zemanová 

Hosté: M. Holubec, DR (od 10:15 hod.), D. Mateásko, StS, L. Janáč, M. Maio (oba od 

13:00 hod.), M. Lev (od 15:00 hod.) 

 

1. Kontrola přítomnosti a schopnosti usnášení se 

2. Schválení programu III. zasedání představenstva a doplnění programu  

3. Projednání schváleného programu  

 

Program:   

 

I. ÚVOD 

II. KONTROLA PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

III. HLAVNÍ TÉMATA 

IV. PROVOZNÍ AGENDA 

V. PRACOVNÍ SKUPINY ČKA 

VI. RŮZNÉ  

 

 

U22/03/01: Představenstvo schvaluje navržený program jednání. 

PRO: 9  PROTI:    0      ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: J. Hainc, D. Hlouch, P. Hoffman 

Návrh byl přijat. 

 

U22/03/02: Představenstvo schvaluje navržené znění vyjádření k dění na Ukrajině. 

PRO: 10  PROTI:    0      ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: J. Hainc, P. Hoffman 

Návrh byl přijat. 

 

Vyjádření bude přeloženo do angličtiny a zasláno do ACE a UIA. 

 

 

Host M. Holubec: téma vymáhání dluhu neplatičů 

 

U22/03/03: Představenstvo stanovuje snížení limitu pro soudní vymáhání dlužné částky 

za neuhrazené členské příspěvky z 10 tis. Kč na 5 tis. Kč. 

PRO: 7  PROTI:    1    ZDRŽEL SE: 3 

Nepřítomen: J. Hainc 

Návrh byl přijat. 

 

 

U22/03/04: Představenstvo schvaluje záměr vymáhat neuhrazené částky za členské 

příspěvky po pravomocném rozsudku. 

PRO: 8  PROTI:      0  ZDRŽEL SE: 3 

Nepřítomen: J. Hainc 

Návrh byl přijat. 



 

 

 

I.  ÚVOD 

 

1. Informace o uskutečněných jednáních ČKA do zasedání představenstva 1. 3. 2022.  

 

J. Kasl informoval o schůzce s D. Grabmüllerovou a K. Neveselou na MMR. Schůzka 

s ministrem Bartošem je naplánována na 23. března 9:30 hod.  

 

D. Mošnerová informovala o uskutečněném vyhlášení výsledků Diplomek, jednání na 

Asociaci krajů (primárně prezentace ČCA, soutěží, městských architektů). 

 

J. Kasl informoval také o setkání s předsedkyní Sdružení místních samospráv.  

 

 

 

 

II.  KONTROLA PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

 

20/07/01: Připravit návrh na zefektivnění CPV – propojení s ČKAIT, možnost bonifikace 

u profesního pojištění (MARSH) 

Odpovídá – Z. Trefil (ČKAIT), D. Mošnerová (MARSH) 

T – leden 2021 

Update 2. 11. 2021  

1/ Oslovit ke spolupráci vysoké školy 

Odpovídá – Z. Trefil (Ostrava, Brno), K. Salzmann (Praha ČVUT), P. Lešek (TUL) 

2/ Dát CPV jako téma do diskuze na VH 

Odpovídá – Kancelář 

Update 1. 2. 2022: Z. Trefil informoval o uskutečněných jednáních s katedrami 

architektury na TU v Ostravě a FA VUT v Brně. K. Salzmann řeší obdobně na FA ČVUT, 

úkolem P. Leška je kontakt s TU v Liberci. 

Update 1. 3. 2022: Z. Trefil informoval o revizi stávajícícho složení certifikační rady – 

3 členové nemají o další působení zájem, budou nahrazeni novými členy.  

Z. Trefil zmínil finanční stránku – návrh certifikační rady je paušál 7 tis. Kč / člen / rok. 

J. Kasl oponoval, že finančně by měla být práce hrazena hodinovou sazbou.  

Řešen i počet členů certifikační rady – Z. Trefil navrhuje 14, J. Kasl vyslovil názor, že je 

množství členů příliš vysoké. 

J. Kasl navrhnul další variantu – certifikační rada jako čestný orgán s honorací 50 tis. Kč 

ročně rozdělenou mezi členy (výše může být upravena předsedou certifikační rady dle 

aktitivity jednotlivých členů).  

K. Salzmann informovala o schůzce s D. Hlaváčkem ohledně seminářů CPV na FA ČVUT 

v Praze. D. Hlaváček navrhnul společnou schůzku všech škol ke koordinaci těchto 

seminářů.  

 

21/02/01: Oslovit ředitele Kanceláře ČKAIT Radka Hnízdila a prověřit možnosti řešení 

s certifikačními autoritami. Zjistit finanční nároky, včetně nákupu balíků časových razítek. 

Cílem je zahájit udělování elektronických razítek k 1.1.2022, dle podaného poslaneckého 

návrhu poslance Profanta. 

Odpovídá: M. Kopeček 

T – 2. 3. 2021 – ústní info na představenstvu, úkol trvá - informace každé představenstvo 

do vyřešení 

Update 1. 2. 2022: D. Mošnerová informovala, že v únoru se uskuteční zaškolení M. 

Ondrákové na vydávání elektronických razítek. Proškolit by se následně mohla i K. Slaná 

z brněnské kanceláře.  

Update 1. 3. 2022: Školení proběhne 9. března. Úkol splněn. M. Kopeček připraví 

prezentaci na VH. 



 

21/03/08: Sledovat dotační programy a zahájit interní komunikaci s MMR se snahou, aby 

ČKA mohla spolupůsobit při směřování finanční podpory EU do oblastí, které dlouhodobě 

podporuje 

Odpovídá: J. Kasl – řeší únorový termín s nám. Grabmülerovou. 

T – průběžně 

Update z 1. 6. 2021 – programy budou za představenstvo dále sledovat J. Kasl, P. Lešek 

(ve vztahu k MMR) a O. Remeš (ve vztahu k MŽP), průběžné info a podklady pro 

představenstvo 

Update z 1. 3. 2022 

Diskuze, jaký typ dotací spravuje MMR a jaký MŽP.  

J. Kasl a P. Lešek prověří na MMR – nám. David Koppitz, K. Salzmann a O. Remeš na MŽP.  

 

21/05/01: Pravidelné zprávy z ACE a činnosti pracovní skupiny Practise Comitee, práce 

na vzorových smlouvách FIDIC 

Odpovídá: P. Martinek 

T – průběžně, info na každém představenstvu 

Update 1. 2. 2022: P. Martinek informoval, že v minulém týdnu se poprvé sešlo nové 

představenstvo ACE. P. Martinek byl potvrzen v čele Practise Comitee. Hledá se nový 

předseda PS pro soutěže.  

Update 1. 3. 2022: P. Martinek informoval, že nemá žádné zásadní zprávy z ACE, 

3. března se mimořádně sejde vedení ACE kvůli válce na Ukrajině. 

 

21/05/02: Zaměřit se víc na propagaci architektury a architektů v regionech – i se 

zaměřením na úkol z VH. Zvážit zapojení místních sdružení architektů. 

Odpovídá: představenstvo 

T – průběžně 

 

21/05/06: Aktualizace složení Certifikační rady CPV, stanovení „metodiky“ pro 

přidělování bodů jednotlivým akcím. 

Odpovídá – K. Salzmann, Z. Trefil 

T – 5. 10. 2021  

Update z 5. 10. 2021: CPV jako hlavní téma některého příštího představenstva – až bude 

připraven návrh o čem diskutovat   

Update 1. 2. 2022: 

Z. Trefil informoval o uskutečněném šetření mezi stávajícími členy certifikační rady ohledně 

zájmu o další působení v radě. 

Návrh P. Leška, aby každou akci neřešila celá certifikační rada, ale cca tříčlenné senáty. Ty 

by určoval předseda (kterého by bylo třeba určit). Viz podobný režim jako v PS soutěže. 

Úkol: Z. Trefil v součinnosti s K. Salzmann do dalšího představenstva sestaví návrh nového 

složení certifikační rady. 

Update 1. 3. 2022: info viz u úkolu 20/07/01 (body budou sloučeny) 

 

21/07/02: Zahájit komunikaci se Státním  pozemkovým úřadem a Českomoravskou 

komorou pro pozemkové úpravy ve věci pozemkových úprav 

Odpovídá: K. Salzmann, O. Remeš, Kancelář 

T – leden 2022 

Update 1. 3. 2022: K. Salzmann absolvovala jenání, v rámci PS krajinářská architektura 

je vyčleněna podskupina řešící tuto oblast, zpracovává koncepci, kterou by rádi 

zadefinovali v rámci standardů. 

 

21/08/01: – Nastavit podmínky spolupráce při publikační činnosti ČKA a ČKAIT 

Odpovídá: Kancelář 

T – leden 2022  

Update 1. 2. 2022: Neprodleně předat opakovanou výzvu členům ČKAIT k publikaci 

v komunikačních kanálech ČKA. 



Update 1. 3. 2022: T. Zemanová je ve spojení se s Markétou Kohoutovou, diskutuje se 

konkrétní podoba 

 

21/08/02: Do zprávy o hospodaření vyčíslit činnost v regionech (výstavy) za letošní rok, 

obdobně zařadit do rozpočtu na příští rok 

Odpovídá: D. Mošnerová, D. Rybková 

T – 31. 12. 2021 

Posunuto na únor – po dokončení účetní závěrky 

Update 1. 3. 2022: Úkol splněn (zpráva o hospodaření v podkladech – hlavní témata) 

 

21/08/04: O. Remeš připraví update návrhu úprav § 4 a 17, Kancelář bude následně 

komunikovat s MMR o možné změně zákona 

Odpovídá - O. Remeš, K. Salzmann, D. Rybková 

T – průběžně 

Update 1. 2. 2022: 

D. Rybková shrnula, že na MMR byl zaslán náš návrh úprav. Úpravy v případě § 4 nebyly 

akceptovány, úprava § 17 je v případě krajinářských architektů možná.  

Update 1. 3. 2022: S MMR bude dále jednáno (schůzka 3. 3.) 

 

21/08/05: Ve spolupráci s MMR - příprava konference, vytipování vhodných míst pro 

konání společenského večera, aktualizace PASK 

Odpovídá – P. Martinek, P. Lešek, Kancelář 

T – průběžně 

Update 1. 3. 2022:  

Plavba lodí, kterou pro společenský večer požaduje MMR, je finančně příliš nákladná 

(převyšuje závazek ČKA), MMR odmítá návrh ČKA na uskutečnění večera v Kotelně 

v Libčicích, na schůzce s MMR 3. 3. bude řešen alternativní prostor  

 

21/09/02: PS KA připraví rozlišení, pro jaký typ staveb ještě mají mít krajinářští architekti 

oprávnění projektovat a pro které už ne – ve vztahu k novému SZ a dělení na jednotlivé 

typy staveb 

Odpovídá: O. Remeš 

T – 1. 11. 2021 

Update 11. 1. 2022 – OTTA s tématem standardy krajinářských staveb a vymezení 

oprávnění KA proběhne zřejmě v únoru 

Update 1. 3. 2022 - odsunuto na vhodnější termín 

 

21/11/02: Sjednat schůzku J. Kasla s předsedou Svazu měst a obcí a s předsedou 

Sdružení místních samospráv – téma územní plánování a pořizování  

Odpovídá: Kancelář 

T – leden 2022, je domluvena schůzka s předsedkyní SMS, SMOČR dále urgovat 

Update 1. 3. 2022: Schůzka se SMS proběhla 23.2., schůzka se SMOČR se uskuteční 

po valné hromadě 

  

21/11/03: Zpracovat Standardy pro Koncepci uspořádání krajiny a Standardy pro 

Krajinný plán. 

Odpovídá: PS Krajinářská architektura, PS Standardy a honoráře 

T – duben 2022 

Update 1. 3. 2022: Sloučit s úkolem 21/09/02 

 

22/01/01: Rozeslat aktuální text priorit pro rok 2022 všem členům představenstva, aby 

k němu případně uplatnili připomínky a návrhy na doplnění. Na příštím představenstvu se 

bude o textu hlasovat a následně bude použit jako podklad pro valnou hromadu (návrh 

činnosti). 

Odpovídá: D. Rybková, představenstvo 

T – 31. 1 .2022 



Update 1. 2. 2022: Priority byly rozeslány, proběhla e-mailová diskuze, která nevedla ke 

konkrétnímu závěru. Materiál bude rozeslán před příštím představenstvem společně 

s programem.  

Update 1. 3. 2022: Úkol splněn 

 

22/01/04: Připravit zprávy o činnosti pracovních skupin jako podklad pro VH. 

Odpovídá: předsedové pracovních skupin, sekretáři pracovních skupin 

T – 31. 1. 2022 

Update 1. 2. 2022: Do programu valné hromady zapracovat představení programu 

pracovních skupin – cca 3 minuty pro každého předsedu 

Update 1. 3. 2022: Úkol splněn (program VH v podkladech – hlavní témata) 

 

22/02/01: Volné finanční prostředky přesunout na úročené účty těch bank, kde jsou 

nejvýhodnější nabídky (zřejmě JT Banka, Creditas) 

Odpovídá: Kancelář 

T – 10. 2. 2022  

Update 1. 3. 2022:  

Úkol splněn; buď již proběhly (JT bank) nebo v první polovině března proběhnou finální 

podpisy smluv s jednotlivými bankami (Creditas, Raiffeisenbank) a převody peněz, 

Sberbank z výběru vyřazena 

D. Hlouch navrhnul zvážení převodu části úspor do jiných měn (eura, dolary, švýcarské 

franky). 

 

22/02/02: Oslovit potenciální porotce Pocty ČKA a předložit výsledný seznam 

představenstvu ke schválení. 

Odpovídá: M. Job 

T – 31. 3. 2022 

 

22/02/03: Oslovit potenciální porotce Přehlídky diplomových prací a předložit výsledný 

seznam představenstvu ke schválení. 

Odpovídá: M. Job 

T – 31. 3. 2022 

 
 

III.  HLAVNÍ TÉMATA 

 

1. Valná hromada 

 

a) rozpočet  

U22/03/05: Představenstvo souhlasí s textovou částí návrhu rozpočtu ČKA na 

rok 2022, který bude předkládán valné hromadě 2022. 

   PRO: 12   PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: 

Návrh byl přijat. 

 

 

b) zpráva o hospodaření  

U22/03/06: Představenstvo souhlasí se zprávou o hospodaření ČKA za rok 2021, 

která bude předkládána valné hromadě 2022. 

   PRO:  12  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: 

   Návrh byl přijat. 

  J. Kasl navrhl vyčlenit pohledávky za neplatiči členských příspěvků. 



Nový úkol 22/03/01: Připravit přehled pohledávek dle členění (neplatiči, 

z obchodních vztahů atd.) 

Odpovídá: Kancelář 

T – 31. 3. 2022  

 

 

c) zpráva o činnosti 

U22/03/07: Představenstvo souhlasí se zprávou o činnosti představenstva ČKA 

za rok 2021, která bude předkládána valné hromadě 2022. 

   PRO: 11   PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

   Návrh byl přijat. 

d) návrh činnosti  

U22/03/08: Představenstvo souhlasí s návrhem činnosti ČKA na rok 2022, který 

bude předkládán valné hromadě 2022. 

   PRO: 11   PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

   Návrh byl přijat. 

e) Různé  

U22/03/09: Představenstvo souhlasí s návrhem programu valné hromady 2022. 

   PRO: 11   PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

   Návrh byl přijat. 

Návrh potenciálního hosta ze zahraničí a osobnosti, která by pronesla řeč ke 

30 letům komory (J. Plos); J. Hainc navrhuje prof. Henrietu Moravčíkovou nebo 

prof. Lubicu Vitkovou  

 

 

U22/03/10: Představenstvo navrhuje, aby předsedajícím valné hromady byl 

J. Kasl. Moderátorem VH se navrhuje David Mateásko. 

   PRO: 11   PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

   Návrh byl přijat. 

 

D. Mošnerová informovala o plánovaném předprogramu – komentované prohlídce 

Helfštýna v pátek odpoledne.  

 

 

 

  IV.  PROVOZNÍ AGENDA 

 

1. Autorizace  
 

Žadatel: Ing. arch. Petr Šramota, Sramota Architect bna b.v. Rivium 4e straat 1,  

2909 LJ Capelle aan den Ijssel, Nizozemsko 

číslo registrace 00 010/R 

Žádost: doručena na ČKA dne 10. 2. 2022 

Věc: vzdání se autorizace na vlastní žádost k datu 31. 12. 2021  

 



U22/03/11: Představenstvo schvaluje odnětí autorizace k 31. 12. 2021 Ing. arch. Petru 

Šramotovi. 

PRO:  11  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

 

2. Záštity 

 

1. Brownfieldy 2022 (konference) 

 

Typ akce:  Konference Brownfieldy představuje platformu pro dialog soukromé 

a veřejné sféry o budoucím územním a ekonomickém rozvoji 

brownfieldových lokalit v ČR. V průběhu jednoho dne se zde potkají 

odborníci na územní plánování, development, architekturu, finanční 

nástroje, životní prostředí, právo a další. Letošní ročník je věnován 

průmyslovému developmentu na brownfieldech s důrazem na 

udržitelnost a kvalitu projektů i po stránce architektonické. 

Dlouhodobým cílem konference je ukazovat konkrétní a úspěšné 

projekty, které mohou být inspirací pro další realizace. Věří, že 

společná diskuze může nastartovat skutečnou změnu.  

 

Termín konání:  16. června 2022 

                                

Místo konání:  Ostrava 

 

Organizátor: Asociace developerů České republiky, agentura CzechInvest a 

Kateřina Kubizňáková 

 

Záštita ČKA: ANO (r. 2021) 

 

Jiné záštity: Svaz měst a obcí České republiky, Asociace rozvoje infrastruktury, 

Ministerstvo průmyslu a obchodu České republiky 

 

U22/03/12:  Představenstvo schvaluje udělení záštity ČKA akci „Brownfieldy 

2022“. 

PRO:  11   PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

 

2. Summit architektury a urbanismu (konference) 

 

Typ akce:   Summit bude navazovat na dopolední Summit stavebního rozvoje, 

který budou pořádat ve spolupráci s Asociací pro rozvoj trhu 

nemovitostí (ARTN). Pořádání pololetních summitů v Obecním domě 

má již několikaletou tradici a jejich moderátorkou je Michala 

Hergetová, která dříve dlouhodobě působila v České televizi. Mezi 

zvanými vystupujícími jsou představitelé Ministerstva pro místní 

rozvoj, vedení Prahy, Brna a Ostravy, přední architekti a další 

odborníci.  

 

Termín konání:  31. března 2022 (12-14 hod.) 

                                

Místo konání:  Praha (Obecní dům) 

 

Organizátor: Sdružení pro architekturu a rozvoj 



 

Záštita ČKA: NE, ale spolupráce ČKA v září r. 2019 (Obecní dům) 

 

Jiné záštity: NE 

 

U22/03/13:  Představenstvo schvaluje udělení záštity ČKA akci „Summit 

architektury a urbanismu“. 

PRO:  11  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

 

 

3. Členské příspěvky 

 

 

Odvolání proti rozhodnutí  
 
1/ Ing. arch. Richard Štěpánek, Vlachova 1513/4, 155 00  Praha 5, ČKA 02112  

 
U22/03/14: Představenstvo schvaluje zaslání ing. arch. Richardu Štěpánkovi výzvy 

k ukončení činnosti autorizované osoby na vlastní žádost. 
PRO:      11                             PROTI:    0      ZDRŽEL SE: 0 
Nepřítomen: K. Salzmann 
Návrh byl přijat. 
 
 
Žádosti o snížení členského příspěvku na rok 2022  
 

1/ Ing. et Ing. arch. Vladimíra Novotná, Na Jezerce 5, 140 00 Praha 4, ČKA 04237  

– snížení 1.949 Kč 

 

U22/03/15: Představenstvo schvaluje snížení členského příspěvku pro rok 2022 

Ing. et Ing. arch. Vladimíře Novotné na částku 1.949 Kč. 

PRO:     7                              PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 4 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

2/ Ing. Lubomír Rychtar, U Fortny 3, 746 01 Opava, ČKA 01782 – snížení 1.949 Kč 

 

U22/03/16: Představenstvo schvaluje snížení členského příspěvku pro rok 2022 Ing. 

Lubomíru Rychtarovi na částku 1.949 Kč. 

PRO:            9                       PROTI:      0    ZDRŽEL SE: 2 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

 

3/ Dipl. Ing. Paul Seitz, Chocholouškova 1527/6, 702 00 Ostrava, ČKA 00008/R   

– snížení 1.949 Kč 

 

U22/03/17: Představenstvo schvaluje snížení členského příspěvku pro rok 2022 

Dipl. Ing. Paul Seitzovi na na částku 1.949 Kč. 

PRO:    9                               PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 



 

 

 

4/ Ing. Iva Škrovová, Kamenka 41, 742 35 Odry, ČKA 02774 – snížení 1.949 Kč 

 

U22/03/18: Představenstvo schvaluje snížení členského příspěvku pro rok 2022 Ing. 

Ivě Škrovové na částku 1.949 Kč. 

PRO:      11                             PROTI:      0    ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

5/ Ing. Susanne Spurná, Ruská 10, 101 Praha 10, ČKA 03586 – snížení 1.949 Kč 

 

U22/03/19: Představenstvo schvaluje snížení členského příspěvku pro rok 2022 

Ing. Susanne Spurné na částku 1.949 Kč. 

PRO:        11                           PROTI:     0     ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

 

Žádosti o prominutí členského příspěvku na rok 2022  

 

1/ Ing. arch. Zuzana Bímová, Lesnická 62, 613 00 Brno, ČKA 02633  

 

U22/03/20: Představenstvo schvaluje prominutí členského příspěvku pro rok 2022 

Ing. arch. Zuzaně Bímové za podmínky pozastavení autorizace. 

PRO:       10                            PROTI:  0         ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann, Z. Trefil 

Návrh byl přijat. 

 

2/ MSc ETH Arch Paul Frlička, Burstwiesenstrasse 76, 8055 Zürich - CH, ČKA 04226 

– prominutí členského příspěvku (příp. snížení na 1.949 Kč) 

 

U22/03/21: Představenstvo schvaluje snížení členského příspěvku pro rok 2022 

MSc ETH Arch Paulu Frličkovi na 1.949 Kč. 

PRO:     10                              PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann, Z. Trefil 

Návrh byl přijat. 

 

 

3/ Ing. arch. Oldřich Kodeda, E. Beneše 32, 301 00 Plzeň, ČKA 00486  

U22/03/22: Představenstvo schvaluje prominutí členského příspěvku pro rok 2022 

Ing. arch. Oldřichu Kodedovi. 

PRO:      0                             PROTI:     9     ZDRŽEL SE: 1 

Nepřítomen: K. Salzmann, Z. Trefil 

Návrh nebyl přijat. 

 

 

 

4/ Ing. arch. Marcel Ružička, Přádova 2089, 182 00 Praha 8, ČKA 04083  

– prominutí členského příspěvku  

 

U22/03/23: Představenstvo schvaluje snížení členského příspěvku pro rok 2022 

Ing. arch. Marcelovi Ružičkovi na 1.949 Kč. 

PRO:       10                            PROTI:     0     ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann, Z. Trefil 

Návrh byl přijat. 



 

 

5/ Ing. Jiřina Zemanová, B. Němcové 639, 277 11 Neratovice, ČKA 0988  

– prominutí členského příspěvku  

 

U22/03/24: Představenstvo schvaluje prominutí členského příspěvku pro rok Ing. Jiřině 

Zemanové. 

PRO:       9                            PROTI:      0    ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann, Z. Trefil, H. Zachová 

Návrh byl přijat. 

 

 

Žádosti o posunutí splatnosti členského příspěvku na rok 2022  

 

1/ Ing. arch. Jiří Kováříček, Hvězdné údolí 834/1, 785 01 Šternberk, ČKA 01893  

– odložení splatnosti do 31. 8. 2022 

 

U22/03/25: Představenstvo schvaluje odložení splatnosti členského příspěvku za rok 

2022 Ing. arch. Jiřímu Kováříčkovi do 31. 8. 2022. 

PRO:          9                         PROTI:       0   ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann, Z. Trefil, H. Zachová 

Návrh byl přijat. 

 

2/ Mgr. Akad. arch. Pavel Rydlo, Vrchovinská 940, 549 01 Nové Město nad Metují, ČKA 

02931  – odložení splatnosti do 31. 7. 2022 

 

U22/03/26: Představenstvo schvaluje odložení splatnosti členského příspěvku za rok 

2022 Mgr. Akad. arch. Pavlu Rydlovi do 31. 7. 2022. 

PRO:    10                               PROTI:     0     ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann, H. Zachová 

Návrh byl přijat. 

 

3/ Alexandre Sigaud, Farní 17, 160 00 Praha 6, ČKA 00070/R  

– odložení splatnosti do 31. 7. 2021. 

 

U22/03/27: Představenstvo schvaluje odložení splatnosti členského příspěvku pro rok 

2022 panu Alexanderu Sigaudovi do 31. 7. 2021. 

PRO:       11                            PROTI:     0     ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

4/ Ing. arch. Radka Šindelová, P. Holého 91, 272 01 Kladno - Kročehlavy, ČKA 03258  

– odložení splatnosti do 30. 6. 2022. 

 

U22/03/28: Představenstvo schvaluje odložení splatnosti členského příspěvku pro rok 

2022 Ing. arch. Radce Šindelové do 30. 6. 2022. 

PRO:        11                           PROTI:     0     ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

 

5/ Ing. arch. Dominika Turčániová, Černomořská 12/454, 101 00 Praha 10, ČKA 02620  

– odložení splatnosti do 31. 10. 2022 

 

U22/03/29: Představenstvo schvaluje odložení splatnosti členského příspěvku pro rok 

2022 Ing. arch. Dominice Turčániové do 31. 10. 2022. 

PRO:         11                         PROTI:          ZDRŽEL SE: 



Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

6/ Ing. arch. Čestmír Houska, Ševčíkova 7, 130 00  Praha 3, ČKA 00496   

– posunutí splatnosti do 30. 4. 2022 

 

U22/03/30: Představenstvo schvaluje posunutí splatnosti členského příspěvku pro rok 

2022 Ing. arch. Čestmíru Houskovi do 30. 4. 2022. 

PRO:   11                                PROTI:    0      ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

7/ Ing. Tomáš Rákos, Hlavní třída 279/7, 353 01 Mariánské Lázně, ČKA 04585   

– posunutí splatnosti do 30. 6. 2022 

 

U22/03/31: Představenstvo schvaluje posunutí splatnosti členského příspěvku pro rok 

2022 Ing. Tomáši Rákosovi do 30. 6. 2022. 

PRO:    10                               PROTI:      0    ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: P. Martinek, K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

Nový úkol 22/03/02: K přehledu žádostí o snížení / prominutí členského příspěvku bude 

přikládána i informace o úhradě příspěvků v předcházejících letech  

Odpovídá: Kancelář 

T – 5. 4. 2022  

 

 

 

VI. PRACOVNÍ SKUPINY 

 

1. PS Digitalizace 

 

U22/03/32: Představenstvo jmenuje členem PS Digitalizace Martina Rosu. 

PRO: 11  PROTI:        0  ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

2. PS Soutěže 

- info o OTTA (zápis v příloze) 

 

D. Mošnerová informovala o postupu práce na projektu přehlídky realizací ze soutěží Deset.  

 

3. PS Památková péče 

- návrh na jmenování nových členů skupiny; S. Žerava informoval o navrhovaných členech, 

při výběru dbal na zastoupení tvůrčí sféry a rovněž regionů.  

  

 

U22/03/33: Představenstvo jmenuje členy PS Památková péče T. Eflera, J. Faltu, 

K. Pešatovou, M. Pospíšila, J. Potůčka, M. Šantrůčkovou a M. Tichého. 

PRO: 9  PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2 

Nepřítomen: K. Salzmann 

Návrh byl přijat. 

 

 

VII. RŮZNÉ 

 

1. Porota Pocty 



 

U22/03/34: Představenstvo schvaluje Porotu Pocty 2021 ve složení L. Lábus, H. 

Špalková, P. Volf, K. Vránková, Z. Zavřel. 

PRO: 8  PROTI:     0     ZDRŽEL SE: 0 

Nepřítomen: D. Hlouch, O. Rys, K. Salzmann, Z. Trefil 

Návrh byl přijat. 

 

2. Tornádo 

Informace o akci – Lukáš Janáč a OBNOVA 21 a Architekti Pro Bono - tornádem postižené 

obce: Pracovní název akce je "Sousedské domy" aneb "Architekti, sociální pracovníci a 

universální design po tornádu 2021" 

Spolupráce s Palackého universitou v Olomouci, fak. sociálních studií.   

  

 

3. Projekt národního mapování kulturních a kreativních odvětví 

- výzva ke spolupráci od Ministerstva kultury, za ČKA se zapojí D. Hlouch 

 

4. Architektura pro komunální politiku 

- aktualizovaný návrh textu  

 

5. M. Lev – evropský grant v oblasti kultury „Creative Europe Call“ 

M. Lev představil tento grant, žádost o zapojení se do společného programu připravila 

rakouská strana.  

Požadavek na partnery – potvrzení účasti na projektu a spolufinancování 

 

U22/03/35: Představenstvo neschvaluje připojení ČKA ke grantu „Creative Europe Call“ 

PRO: 7  PROTI:     0     ZDRŽEL SE: 2 

Nepřítomen: O. Rys, K. Salzmann, Z. Trefil 

Návrh byl přijat. 

 


